
Referat at generalforsamling i Ganløse Mørke Borger- og Grundejerforening 

Torsdag d. 29. august 2024 kl. 17.00 

 

Mødet blev afholdt i Rytterskolen i Ganløse. 

med følgende dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Formandens beretning 

3. Kassereren aflægger regnskab 

4. Bestyrelsesmedlemmer 

5. Bestyrelsens punkter 

6. Behandling af indkomne forslag 

7. Eventuelt 

 

Vedrørende punkt 1: 

Lars Jørgensen blev valgt til dirigent, og generalforsamlingen er lovligt indvarslet. Det blev 
konstateret, at et antal medlemmer ikke havde modtaget indkaldelsen. Bestyrelsen beklager og vil 
sørge for, at adresselisten bliver opdateret. Medlemmer, der ikke har modtaget en indkaldelse, 
opfordres til at kontakte formanden telefonisk for at sikre tilføjelse af korrekt mailadresse. 

Vedrørende punkt 2: 

Se formandens beretning vedhæftet. 

Kort resumé: Bestyrelsen har arbejdet med de aktiviteter, der blev drøftet på sidste års 
generalforsamling herunder cykelstier, sociale arrangementer samt den fortsatte kamp mod Ring 5.  

Mht. cykelstier har bestyrelsen forsøgt sig med en henvendelse til forskellige relevante 
organisationer for at skabe en bredere opbakning bag kravet til politikkerne om mere sikker færdsel 
for svage trafikanter. En ide var at arrangere et møde med lokale politikere for at sætte fokus på 
dette område. Desværre har der ikke været nogen reaktioner og initiativet og mødet blev derfor ikke 
til noget. Nærmere orientering om kommunens tiltag i forbindelse med cykelstier – se punkt 5. 

Sociale arrangementer med byvandring og fællesspisninger har været en succes med god opbakning. 

Bestyrelsen har fulgt udviklingen omkring ring 5 tæt med Poul i styregruppen. Desværre er der ikke 
sket den forventede afklaring – se punkt 5. 

I området er der huse til salg, og nye naboer kommer til. Bestyrelsen arbejder løbende med at 
engagere nye medlemmer. 

Tusind tak til bestyrelsesmedlemmerne for et stort engagement i årets løb.  

Beretningen afsluttede med en runde, hvor gamle og nye medlemmer præsenterede sig selv. 



Vedrørende punkt 3: 

Formanden gennemgik regnskabet. Indtægterne fra kontingenter i alt 4725 kr. Udgifterne til fælles 
udflugter og generalforsamling har været mindre, hvilket giver et resultat på 780 kr. Regnskabet blev 
godkendt. 

Vedrørende punkt 4: 

Valg af bestyrelsesmedlemmer. Følgende var på valg: Pia Lohse formand modtager ikke genvalg. 
Poul Munk Andersen, sekretær og Jens Fricke, medlem modtager genvalg. Poul Munk Andersen 
stillede op og blev valgt som ny formand, og Jens Fricke blev genvalgt. Til den ledige bestyrelsespost 
opstillede Stefan Hjelms, der blev valgt. 

Lotte Marcher bestyrelsessuppleant modtager ikke genvalg. Lisbet Bondesen modtager genvalg og 
blev valgt som suppleant. Ingen kandidat til den ledige suppleant post.  

Tom Lykkebo blev genvalgt som revisor, og Lis Rasmussen som suppleant. 

 

Vedrørende punkt 5: 

1. Cykelstier v. Pia 
Det blev besluttet i Egedals byråd af afsætte midler i budget 2024, 2025 og 2026 til 
udbygning af cykelstinettet i Egedal kommune – og der blev igangsat skitsearbejde af 
projekterne: Fortsættelse af cykelsti mellem Ganløse og Farum, Cykelsti fra Knardrup til 
Kildedal st., Cykelsti fra Nybølle til Hove og videre til Veksø, Cykelsti fra Slagslunde til 
Stenløse og regionale rekreative stier fra Fingerplan 2019.  
 
Siden sidst har Klima-, Teknik- og Miljøudvalget besluttet i marts at anvende de i Budget 
2024 afsatte 1,25 mio. kr. til detailprojektering af Hove-Veksø-stien, etape 0, 1 og 2, samt 
jordopkøb på strækningen for de resterende midler. Det skyldes, at i Hove skal 
transformatorstationen udvides. I den forbindelse skal Energinet omlægge en vej. Der har 
været dialog med Energinet, og målet har været at etablere en dobbeltrettet fællessti langs 
den omlagte vejstrækning. Energinet vil dog kun etablere en cykelsti. 
 
Der er allerede en cykelsti på en del af Farumvej, og et skitseprojekt for resten af 
strækningen til kommunegrænsen er blevet udarbejdet. Trafikmålinger fra 2022-23 viser 
dagligt 138 og 193 cykler/knallerter på strækningen. Etableringsomkostninger i alt for 
skitseprojektets løsning A - kr. 15.675.000. Etableringsomkostninger i alt for skitseprojektets 
løsning B - kr. 27.810.000. Formanden vurderede, at der fortsat kan være et potentiale for at 
gå i dialog med kommunen i forhold til de midler, som er planlagt til at blive hensat til 
cykelstier i kommunen i 2025 og 2026. 
 
Lars nævnte at en billigere mulighed for en cykelsti på resten af Farumvej kunne være en 
grussti i udkanten af skoven, som Skovstyrelsen menes ikke at have problemer med. Lisbeth 
berettede om diskussioner i kommunalbestyrelsen vedrørende et Naturcenter i området og 
mulig udvidelse af cykelsti i den anledning og nævnte at der den 5. september kl. 19.00 
afholdes borgermøde på rådhuset om trafiksikkerhed. Bestyrelsen lovede at fortsætte 
arbejdet med at fremme cykelstier i vores område og følge med i udviklingen. 
Medlemmerne opfordredes til om muligt at møde op til det nævnte borgermøde.   
 



 
 

2. Orientering om seneste udvikling vedr. Ring 5 v. Poul 
Den politiske opbakning til at fjerne Ring 5 korridoren er fortsat intakt. Alle partier bortset 
fra Socialdemokratiet of Liberal Alliance støtter ophævelsen af korridoren. Oppositionen 
prøvede i efteråret at få en beslutning igennem i folketinget. Dette initiativ blev stoppet af 
regeringen der endnu ikke har fundet en fælles holdning i sagen. Siden da er det lykkedes at 
få en række berørte kommuner til at skive til ministeren – en samlet tilkendegivelse af at 
kommunerne ikke ønsker Ring 5. Arbejdet fortsætter i Organisationen Nej til Ring 5 og vi skal 
fortsætte med at støtte dette arbejde hvor vi kan.  
 

3. Sociale arrangementer. Fællesspisninger, skov og byvandringer mm. V. Pia 
Flere medlemmer nævnte, at der var et ønske om at variere ugedagene, hvor på 
arrangementerne afholdes. Kort snak om igangværende fældninger. Opbakning til at 
fortsætte arrangementerne. Medlemmerne opfordres til at komme med ideer til 
arrangementer.  
  

Vedrørende punkt 6: 

Der var ikke indkommet nogen forslag. 

Vedrørende punkt 7: 

Jordvold ved udkørsel til Farumvej fra Undinevej skygger for udkørsel. Ifølge de nye beboere på 
ejendommen vil bunkerne blive fjernet snart.  

 

Med venlig hilsen  

Bestyrelsen 

Poul Munk Andersen, Farumvej 125, tlf. 21848626 

Tine Linde, Moselundvej 3, tlf. 2031 4074 

Cecilie Lindegaard, Lundebro 3, tlf. 3054 8565 

Stefan Hjelms, Undinevej 44, tlf. 61790350 

Jens Fricke, Farumvej 82, tlf. 31551144 

 

Bilag: Regnskab 2023/24 

 

 


